
NOTULEN van de ALGEMENE LEDENVERGADERING v.v.LENS qehouden op 13 december 1993.  
 
1. Opening en mededelingen  
Even na 20.00 uur opent kandidaat-voorzitter Hans van der Kleij de vergadering met de mededeling, dat het zittende 
bestuur hem vanwege afwezigheid van scheidend voorzitter Cees v.d. Wilk heeft verzocht de vergadering te leiden.  
Een ieder kan hiermee akkoord gaan.  
 
2. Ingekomen stukken  
Bericht van verhindering is ontvangen van: A. v.d.Donck, H. v.d.Donck, Jan Lamers, Frans v.d.Berg, Ina v.d.Berg, Ad Coret, 
Ronald Bergenhenegouwen en Gerard v.d.Steen.  
Tevens is een schrijven ontvangen van Cees v.d. Wilk. Dit zal worden behandeld bij agendapunt 7a. (formatie bestuur).  
 
3. Notulen ALV 24 mei 1993  
Hierover blijken geen opmerkingen te zijn en worden, onder dankzegging aan de notulist, vastgesteld.  
 
4. Jaarverslagen  
Over de jaarverslagen van de algemeen sekretaris, alsmede van de senioren- en juniorenkommissie heeft de vergadering 
niets op te merken, behalve dan dat Wim v.d.Linden zijn naam gemist heeft bij de scheidende SEKO-leden in het 
SEKOverslag.  
 
5. Financieel overzicht 1992-1993  
Het overzicht geeft een fors exploitatietekort te zien. Een gedeelte daarvan is terug te voeren op de extra kosten, die het 
gevolg waren van het kampioenschap van het eerste zondagelftal.  
Bert Penninqs wil weten of De Club van 100 in een aparte stichting zal worden ondergebracht, omdat daar ooit sprake van is 
geweest.  
Penningmeester Arthur de Groot antwoordt, dat er wel even over gedacht is, maar dat het bestuur toch anders heeft 
besloten. Deze baten van de Club van 100 zijn toegedeeld aan een aantal verschillende doelen/aktiviteiten.  
Guido Halleen vraagt of de maatregelen ter verbetering van de kontributie-inning, zoals voorgesteld in de ledenvergadering 
van 24 mei j.l., zijn doorgevoerd en zo ja, of deze maatregelen het beoogde effect hebben gesorteerd.  
Penningmeester Arthur de Groot kan op beide vragen bevestigend antwoorden. De effecten zijn zeker merkbaar. Door een 
betere automatisering van de administratie is er voortdurend een up-to-date overzicht mogelijk van de stand van zaken. Er is 
nu al f.35.000,- meer binnen dan in andere jaren.  
De penningmeester steekt een pluim op de hoed van onze kontributie-administrateur Martin Reuver, voor de wijze waarop hij 
deze administratie uitvoert. Tevens spreekt hij een woord van dank uit aan nog drie personen die de penningmeester 
assisteerden: Gerard v.d. Kleij (financiële administratie), Gerard Kemperman(toto/lotto-admini- stratie) en Gerard v.d.Steen 
(bar/kantine-administratie).  
 
6. Verslag Kaskommissie  
Er is een bericht ontvangen van de Kaskommissie, waarin deze verklaart de financiële administratie gekontroleerd en in orde 
bevonden te hebben.  
Naar aanleiding van dit verslag verleent de vergadering het bestuur décharge voor het gevoerde financiële beleid 1992/1993.  
Overigens is de plaats van Hans v.d. Kleij in de Kaskommissie tussentijds overgenomen door Wil Heijnen.  
 
7a. Formatie bestuur  
Twee bestuursleden zijn niet herkiesbaar.  
Frans van Dijk heeft te kennen gegeven zijn bestuurslidmaatschap te willen beëindigen.  
Ook Cees v.d. Wilk heeft bekend gemaakt te willen stoppen als voorzitter van de club. Hij laat de vergadering per brief weten, 
dat drukkere werkzaamheden voor hem niet langer te combineren zijn met het voorzitterschap.  
Toen het bovenstaande enige weken geleden bekend werd, heeft het bestuur Hans v.d. Kleij benaderd om in de ontstane 
vacature te voorzien. Hans deelt de vergadering mee dat hij bereid is voor maximaal 1 jaar als interim-voorzitter te fungeren 
en maakt daarbij duidelijk, dat hij door de grote afstand van en naar zijn woonplaats Heemstede, slechts beperkt aanwezig zal 
kunnen zijn.  
Tevens zijn Gerard v.d. Kleij en Paul v.d. Steen bereid gebleken, ook voor maximaal 1 jaar, interim-bestuurlid te worden.  
Dit betekent een uitbreiding van 5 naar 6 personen. Het bestuur wil het liefst in een formatie van 7 personen werken. Het zal 
dus pogen op korte termijn uitbreiding te bewerkstelligen.  
 
7b. Te voeren beleid  
Gezien de korte voorbereidingstijd, heeft het te kiezen bestuur nog niet diepgaand over beleidszaken kunnen praten. De 
vergadering kan er echter van op aan dat het huidige beleid voortgezet zal worden, waarbij de accenten op de volgende 
punten zullen liggen:  

• De interne organisatie daar waar mogelijk versterken;  

• Werken aan een sluitende exploitatie;  

• Een prestatiegericht beleid voeren t.a.v. de zondagselektie;  

• Het formeren van een toekomstig bestuur;  

• Een oriëntatie op de toekomst, waarbij zaken spelen als multisport, kunstgras, nieuwe kleedgebouwen, en het 
Gemeentelijk beleid t.a.v. herindelingen van sportvelden, verplaatsen van verenigingen e.d;  

• Leeftijdsopbouw van het ledenbestand, verenigingsidentiteit.  
Peter Krol vraagt aandacht voor het zaterdagvoetbal. Volgens hem is er door het bestuur een "afbraakbeleid" t.a.v. de 
zaterdagafdeling gevoerd. Wat zijn de toekomstplannen voor deze afdeling?  



Hans v.d.Kleij antwoordt, dat er van afbraakbeleid geen sprake is. Er staat nu een redelijk bedrag op de begroting, als men 
het aantal zaterdagleden en het niveau waarop men speelt in aanmerking neemt. Het beleid is erop gericht de 
zaterdagafdeling in stand te houden. Als de zaterdagafdeling wil uitbreiden, ontstaat er een probleem t.a.v. de beschikbare 
veldruimte. Het bestuur is bereid pogingen te ondernemen om veldruimte erbij te krijgen (Spoorwijk, BMT).  
Hierna ontspint zich een discussie tussen het bestuur en een aantal zaterdagleden over het toegemeten budget en de positie 
van de zaterdagafdeling binnen de vereniging.  
Hans v.d.Kleij deelt mee, dat de zaterdag niet anders wordt behandeld als zondag 3 t/rn 9. Mocht het 1e elftal in een hogere 
klasse gaan spelen en/of het aantal zaterdagleden groter worden, dan kan het budget aangepast worden.  
Verder vraagt Peter Krol het bestuur en de vergadering uit te zien naar fusiepartners voor de zaterdagafdeling.  
Guido Halleen merkt op, dat het veldprobleem ook te maken heeft met de kwaliteit van de velden en de overbespeling 
daarvan. Ondanks diverse dure renovaties blijft toestand van de velden problematisch. Clubs, die wat ruimer in hun jasje 
zitten als LENS, krijgen van de Gemeente meer faciliteiten. Hij stelt, dat door dit beleid een goed draaiende vereniging als 
LENS wordt gestraft, ten faveure van clubs die het minder goed doen. Hij pleit ervoor bij de Gemeente een vierde veld te 
claimen en vraagt het bestuur nog eens extra druk uit te oefenen door een brief naar de Gemeente te sturen, waarin het 
ongenoegen van de Algemene Ledenvergadering t.a.v. dit beleid tot uitdrukking wordt gebracht.  
Het bestuur zegt dit toe. 
Wil Heijnen zou liever zien dat dit zou gebeuren door meerdere verenigingen tesamen, om aldus een luidere stem te laten 
horen.  
Hans v.d.Kleij weet uit ervaring, dat een dergelijk platform zeer moeilijk of niet tot stand te brengen is.  
 
8.Bestuursverkiezing  
Afscheid wordt genomen van Frans van Dijk, onder dankzegging voor zijn niet geringe inspanningen voor de vereniging in de 
afgelopen jaren.  
Ad Coret, Wim Kouwenhoven en Arthur de Groot blijven deel uitmaken van het bestuur.  
Hans v.d.Kleij (in funktie als voorzitter), Gerard v.d.Kleij en Paul v.d.Steen worden met algemene stemmen gekozen.  
 
9.Begroting 1993-1994  
Het bestuur heeft een herziene begroting gepresenteerd t.o.v. de begroting die behandeld is tijdens de voorjaarsvergadering. 
Penningmeester Arthur de Groot deelt mee, dat geen grote wijzigingen zijn aangebracht. De barinkomsten zijn wat 
achtergebleven bij de verwachtingen, hetgeen voornamelijk veroorzaakt werd door een groter aantal afkeuringen.  
Theo Booms wil weten hoe het budget bewaakt zal worden en hoe zal worden omgegaan met budgetoverschrijdingen. 
Voorzitter deelt mee daar geen algemene uitspraken over te kunnen doen. In principe worden er geen uitgaven gedaan als 
het budget opgesoupeerd is, tenzij er bijzondere dingen aan de hand zijn. Dit wordt per geval bekeken.  
 
10. Benoemingen in kommissies  
De kommissies zijn als volgt samengesteld:  
SEKO:  
Gerard v.d.Kleij,  
Jan Ham,  
Jos Witting  
JUKO:  
Paul v.d.Steen,  
A.v.d.Donck,  
Fred Grens,  
E. Kuik,  
R. Vereecken  
Barko:  
Ina v.d. Berg,  
J. de Roode,  
P.v.Fessem,  
M. Houtman  
Redaktie:  
Albert Miltenburg,  
Cees Alting  
EKO:  
M. v.d. Donck,  
M. Officier,  
M. Vereecken,  
A.de Zeeuw,  
N. van Wanrooy  
Toto-Lotto:  
Gerard Kemperman  
Sponsorkommissie:  
John v.d.Lubbe,  
Hans Puister,  
Wim v.Ettinger  
Kontributie- en Ledenadministratie:  
Martin Reuver  
Kaskommissie:  
Ronald Bergenhenegouwen,  



Wil Heijnen  
 
11. Rondvraag  
John v.d.Lubbe vindt het noodzakelijk, dat het bestuur nog nadrukkelijker steun gaat geven aan de hoofdtrainer, nu de 
resultaten achterblijven bij de verwachtingen. Hij weet uit eigen ervaring dat juist in dit soort moeilijke tijden een trainer steun 
van het bestuur keihard nodig heeft en dringt ook aan op gesprekken met spelers.  
Voorzitter deelt mee dat bestuur de noodzaak hiervan onderkent en al gesprekken heeft gepland.  
Leen v.d.Berg vraagt aandacht voor de door hem geconstateerde energieverspilling in de vorm van: lichten laten branden, 
douches laten lopen enz. Er zou beter toezicht moeten worden gehouden.  
Probleem is bekend bij het bestuur. Er zal aandacht aan besteed worden in de LENSrevue en (nogmaals) in het 
trainers/leidersoverleg.  
Bert Pennings weet uit betrouwbare bron, dat de belastingsdienst kontroles voorbereidt bij amateurverenigingen. 
Penningmeester deelt mee, dat er vorig jaar kontrole Omzet Belasting is geweest en dat e.e.a. in orde is bevonden. 
Vergoedingensysteem KNVB is goedgekeurd door Inspectie Loonbelasting en Bedrijfsvereniging.  
Martin Reuver wil weten of huidig kontributiebeleid gehandhaafd blijft. Met name het niet meer toezenden van de LENSrevue 
kan in gezinnen met meerdere leden voor problemen zorgen.  
Voorzitter deelt mee, dat het beleid onverkort gehandhaafd blijft. Voor het genoemde praktische probleem moet binnenkort 
een oplossing worden gevonden.  
Jan Roodbol spreekt zijn zorgen over de verrichtingen van ons 1e elftal.  
Bestuur deelt de zorgen en zal er alles aan doen om trainer en spelers de aandacht te geven, die ze nodig hebben.  
Guido Halleen dankt het bestuur voor de hun inzet in het afgelopen jaar en de prettige vergadering van hedenavond. Hij 
wenst hen alle succes toe met het uitvoeren van de plannen in het komende jaar.  
 
12. Sluiting  
Onder dankzegging voor ieders aanwezigheid en met een oproep aan de leden om mee te denken over de formatie van 
bestuur en kommissies, sluit de voorzitter om 22.30u de vergadering.  
 
Jaap Colpa, notulist  


